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Obec Bohuňovice

6. května 109, 783 14 Bohuňovice
tel.č.: 585 151 681 | e-mail: ou@bohunovice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 8 Zastupitelstva obce Bohuňovice

konané dne 7. 12. 2023 v Kulturním domě od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:10 - 19:10
Přítomno: Ing. Josef Drška, RNDr. Josef Fryčák, Ing. Miroslav Hampl, Ing. Mgr. Miroslava

Müllerová, Jan Řapek, Mgr. Jiří Slepica, Miroslav Spáčil, , Oldřich Weidinger,
Radka Zetková, Jiří Kamarád (přítomen od 17:50),

Omluveni: Danuše Nevtípilová, Mgr. Jitka Stužková, Mgr. Iveta Nováková
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Jiří Slepica
Zapisovatel*: Ing. Petra Krajčová
Ověřovatelé zápisu: Ing. Mgr. Miroslava Müllerová, Oldřich Weidinger

1. Program veřejného zasedání zastupitelstva č. 8

Jedná se o 8. řádné zasedání zastupitelstva.

Navrhovaný program:

Zahájení a povinné procedurální body1.
Zpráva o činnosti RO a plnění úkolů ZO2.
Všeobecná diskuze3.
Návrh investic a oprav na rok 20244.
Rozpočet na rok 2024 a rozpočtové opatření před koncem roku 20235.
Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025-20266.
Kontrola usnesení a závěr7.

Zápis z minulého 7. jednání zastupitelstva obce Buhuňovice byl ověřen Mgr. Ivetou Novákovou  a Miroslavem
Spáčilem. Zápis byl zveřejněn v aplikaci UZOB a na webových stránkách obce Bohuňovice.

Zápis byl schválen.

 

Návrhová komise: Ing. Radek Pazdera, Martin Ocvirk, Miroslav Spáčil

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0

 

Řídící diskuze: Mgr. Jiří Slepica

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje program veřejného zasedání zastupitelstva č. 8

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/8Z/2023 bylo schváleno.

2. Zpráva o činnosti rady obce a plnění usnesení zastupitelstva obce

V příloze jsou vybraná usnesení rady od posledního ZO a přehled plnění úkolů ZO.

Diskuze:
Ing. Mgr. Miroslava Müllerová Snížení chodníku kolem obratiště. Jaká byla PD? Jakým způsobem úpravy

proběhly?
Mgr. Jiří Slepica Celý chodník se rozebral a příčný sklon se srovnal. Chodník byl zúžen a

prostor mezi obratištěm a chodníkem bude osázen keři.
Ing. Radek Pazdera Odpadové hospodářství. Byl vydán nový svozový kalendář na ¼ roku 2024.

Proč  se  pozměnily  dny svozů?  Kdo sváží  plast,  papír,  komunál,  BIO a
za jaké ceny?

Mgr. Jiří Slepica Změnily se dny z důvodu svážení odpadu více firmami. Svozový kalendář
se udělal z důvodu poskytnutí termínů ostatními firmami pouze na ¼ roku
2024. Směsný komunální odpad a BIO bude svážet Marius Pedersen a dále
zváží jedno auto svazku odpad. hospodářství. 

zastupitelé Dále proběhla diskuze o možnosti  ovlivnění  dnů vývozů odpadu v roce
2024.

RNDr. Josef Fryčák Přidaly  se  3  svozové  dny  na  komunální  odpad  na  letní  dny.  Budeme
se snažit, aby dny zůstaly co nejvíce stabilní.

Ing. Radek Pazdera Vybírání poplatků zůstane na stejné výši?
Mgr. Jiří Slepica Ano
Ing. Radek Pazdera Dar a příspěvek za rekonstrukci úpravny vody do Štarnova a Hlušovic.

Proběhla nějaká dohoda?
Mgr. Jiří Slepica Proběhlo jednání,  které bude pokračovat  po stanovení  ceny vodného a

stočného. Cena za odpady zůstane stejná, vodné a stočné bude o trochu
vyšší.

RNDr. Josef Fryčák Cena vodného a s točného bude řešena na pondělní radě obce Bohuňovice.
Ing. Mgr. Miroslava Müllerová Zprávy o úkolech zastupitelstva – Nejsou splněny úkoly ze zastupitelstva.

V navrhovaném programu chybí návrh na předsedu kontrolního výboru.
Moje rezignace je od 1. 12. 2023. Podnět k jednání o nesplněných úkolech.

Mgr. Jiří Slepica Ano máme nesplněné úkoly z roku 2021 a 2022 – plán rozvoj sportu a
řešení obecní policie. Bylo vypsáno výběrové řízení na strážníka obecní
policie, ale nikdo se nepřihlásil.

zastupitelé Dále proběhla diskuze o koncepci obecní policie a o novém předsedovi
kontrolního výboru.

RNDr. Josef Fryčák Kontrolní výbor se musí projednat na Radě obce, teď je kontrolní výbor
dvoučlenný.

Ing. Radek Pazdera Nesvítí chodník u nádraží. Vyzvali jste ČD, aby světla svítila?
Mgr. Jiří Slepica Prověřovali  jsme,  že to naše osvětlení  není,  ale  nemám výsledek,  proč

světla nesvítí. 
veřejnost - Ing. Jiří Petřek Souhlasí s řešením osazení keřů mezi obratištěm a chodníkem. Problém je

v nájezdu na obratiště,  obratiště má malý nájezd.  Svozový kalendář je
přehledný. Není optimální jeden strážník. S rušením policie nesouhlasím.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bohuňovice  bere  na  vědomí  zprávu  o  činnosti  rady  obce  a  plnění  usnesení
zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 2/8Z/2023 bylo schváleno.

3. Všeobecná diskuze

Tento bod programu je určen k diskuzi pro občany a přítomné hosty, zpravidla trvá tento bod 30 minut.

Diskuze:
veřejnost - Ing. Jiří Petřek Cyklostezka Hvězdá je  zkolaudována.  Při  zimní  údržbě je  nutné použít

gumu  při  odklízení  sněhu  při  zimní  údržbě.  Cyklostezka  Černovír  –
Štěpánov bude financována z dotace i na podjezdy od SFŽP.

veřejnost - pí Lucie Hemalová Dotaz na opravu cesty v části Lhotská.
Mgr. Jiří Slepica Komunikace bude částečně spravena p. Horníčkem a obcí. V ulici bude

umístěno osvětlení.  Cesta se zasype šterkodrtí  nebo makadamem. Je to
provizorní řešení.

veřejnost - pí Lucie Hemalová Auta si zkracují cestu přes cyklostezku, když jsou závory při projíždění
vlaku Bohuňovicemi. Mohou být umístěny další odpadkové koše?

zastupitelé, veřejnost Dále proběhla diskuze o stavu a opravě cesty v části Lhotská.
Ing. Radek Pazdera Veřejné osvětlení – priorita příštího roku vycházející z pracovní schůzky

k investičním akcím – část Lhotská, chodník kolem tenisových kurtů, ulice
Za pekárnou – cyklostezka, ulice za Humny, u bývalé pekárny.

zastupitelé Dále proběhla diskuze o osvětlení a řešení úpravy v části Lhotská.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Návrh investic a oprav na rok 2024

Návrh investic a oprav na rok 2024, viz tabulka, je součástí návrhu rozpočtu na rok 2024.

Diskuze:
Ing. Radek Pazdera Doplnit plán investic a oprav na rok 2024

VO Lhotská, VO podél chodníku kolem tenisových kurtů pod tratí až
k ulici Za Pekárnou, u bývalé pekárny a prodejny Lakva.

dětské hřiště

výměna stávajících světel v ZŠ a ZÚŠ

drtič větví

koše, lavičky

PD stávajícího stavu SAAB, bývalá ZÚŠ, pečovatelský dům

Rekonstrukce kotelny a fotovoltaika (FVO) dát do rezervy. Pokud budou
schváleny dotace, můžeme se seznámit s PD a rozhodnout.

Mgr. Jiří Slepica O FVO bude zastupitelstvo rozhodovat z důvodu ceny nad 400 000 Kč.
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Ing. Radek Pazdera Zastupitelé  nebyli  seznámení  s  PD  FVO.  Doporučuji  navštívit  Kostelec
na Hané, který získal dotaci na FVO. Bělkovice mají také dotace na FVO.

Ing. Radek Pazdera Doplnit ozvučení kina a využít dotaci.
Ing. R.Pazdera, R. Zetková, Ing.
Mgr. M. Müllerová

Změny  z  pracovního  jednání  zastupitelstva  nebyly  zapracovány
do předložené tabulky,  nejsou v rezervách. Nejsou zohledněny priority
z pracovní schůzky zastupitelů.

Mgr. Jiří Slepica Doporučuji  doplnit  návrh  v  příštím  roce  z  důvodu  chybějícího  odhadu
investičních nákladů

Ing. Radek Pazdera Pokud dáme FVO do rezervy (poslední 3 řádky z tabulky), bude dost peněz
na navrhované investiční akce. 

Dále je nutné vyřešit havárii na ČOV.

Mgr. Jiří Slepica Na ČOV je vyčleněno 500 000 Kč na opravy a 1 000 000 oprava kanalizace
průtahu.

Náklady  na  opravu  na  ČOV  budou  upřesněny  v  rámci  jednání
se  zhotovitelem  stavby  ***.

Ing. Radek Pazdera Doplnit  radary  na  měření  rychlosti  se  statistickým  modulem.  Doplnit
do plánu oprav a investic.

Oldřich Weidinger Doplnit do tabulky lávka v Trusovicích u kapličky, který je v havarijním
stavu.

Mgr. Jiří Slepica Na  pracovních  poradách  zastupitelstva  se  probíral  plán  rozvoje  obce
s prioritami.

Radka Zetková Měnili jsme priority v plánu rozvoje obce. Domluvili jsme se na prioritách
na rok 2024.

Ing. Radek Pazdera Je nutné řešit havarijní stavy – mosty v Trusovicích, PD na velký most, PD a
realizace lávek.

Mgr. Jiří Slepica Bavíme se o dvou různých tabulkách – tabulka investic a oprav pro rok
2024 a tabulka pro plán rozvoje obce.

Ing. Radek Pazdera Mysleli  jsme  si,  že  nejvyšší  priority  v  plánu  rozvoje  obce  schválené
na pracovním jednání zastupitelstva budou přesunuty do investic a oprav
pro rok 2024. Starosta přislíbil, že tabulku přepracuje a nestalo se.

Radka Zetková Souhlasím.
Oldřich Weidinger Souhlasím.
zastupitelé Dále probíhala diskuze.
Ing. Miroslav Hampl Měli  bychom  schválit  rozpočet.  Vyhoďte  FVO,  rozšiřme  rezervu.

O  prioritách  se  budeme  bavit  v  jiném  bodě  na  dalším  zastupitelstvu.
Mgr. Jiří Slepica Příjmy 15 mil. přebytků + 1,5 mil. za retenci + 2 mil. od Sberbank (95%) +

další prostředky na účtech.
Ing. Radek Pazdera S množstvím peněz není problém. zpochybňujeme, co se udělá dřív později.
Ing. Jiří Petřek Proč schvalujete priority? Proč neschválíte rozpočet?
Mgr. Jiří Slepica V rezervě máme skoro 21 mil. Kč, může to být víc. ještě tam přesuneme

FVO.
Ing. Mgr. Miroslava Müllerová Jak bude znít usnesení?
Ing. Radek Pazdera Zastupitelstvo obce Bohuňovice bere na vědomí investice a opravy na rok

2024  a  ukládá  radě  obce  přepracovat  předložený  plán  investic  dle
připomínek zastupitelů uvedených v zápise z jednání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice bere na vědomí  investice a opravy na rok 2024 a ukládá radě obce
přepracovat předložený plán investic dle připomínek zastupitelů vzešlých z dnešního jednání.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/8Z/2023 bylo schváleno.
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5. Rozpočet na rok 2024 a rozpočtové opatření před koncem roku 2023

V příloze je návrh rozpočtu na rok 2024, který je zveřejněn na úřední desce, počítá se zařazením přebytku
ve výši 15 mil. Kč. Daňové příjmy vychází z predikce těchto příjmů ke konci roku 2023. Návrh rozpočtu ZŠ
na rok 2024 byl předložen ve výši 7,2 mil. Kč (stejně jako 2023), na spotřebě energií by se měla projevit
výměna plynových kotlů ZŠ a osvětlení v tělocvičně. Návrh investic a oprav na rok 2024, který je promítnut
ve výdajové části návrhu rozpočtu.

V příjmech má být správný název položky 1345 "Příjem poplatku za obecní systém odpadového hospodářství a
příjem z poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci".

Diskuze:
Ing. Radek Pazdera Teď  musíme  změnit  usnesení,  protože  jsme  změnili  tabulku  a

FVO  přesunuly  částku  za  FVO  do  rezervy.
Ing. Mgr. Miroslava Müllerová Ukládání odpadu jiných obcí na naší skládce. Proč z toho nejsou příjmy?
Mgr. Jiří Slepica Položka 1345 – je to jen odhad, možná dostaneme víc. Příjmy můžeme

upravit rozpočtovým opatřením.
Ing. Josef Držka Bude se měnit daň z nemovitosti?
Mgr. Jiří Slepica Budeme řešit začátkem roku.
Ing. Radek Pazdera Pokud budeme řešit daň z nemovitosti, musíme to řešit vyhláškou, takže to

budeme řešit na rok 2025.
Ing. Radek Pazdera Bude množství odpadu takové, abychom snížili náklady? Budou se hledat

další obce?
Mgr. Jiří Slepica Zájem obcí byl. není problém ,aby se na skládku svážel další odpad odjinud.
RNDr. Josef Fryčák Na skládku ukládáme zatím jen komunální odpad, můžeme i velkoobjem.

Ušetříme  peníze  a  vyděláme  víc,  ale  tento  krok  si  musíme  pořádně
rozmyslet. Velkoobjem by se musel rozseparovat

Ing. Radek Pazdera Mě šlo o komunální odpad. Podle ekonomické studie uvažovala s 4 000 t
ročně. My se dostáváme skoro pod  3000 t ročně. Pokud by byl odpad 4000
t ročně byly bychom konkurence schopní velkým skládkám. Měly bychom
poptat hlavně Bělkovice, Štěpánov. Poptejme okolní obce. Do velkoobjemu
bych nešel.

zastupitelé Proběhla další diskuze o odpadech.
Ing. Radek Pazdera Bude součástí zápisu předělaná tabulka?
Mgr. Jiří Slepica Ano. Odděláme FVE
Ing. Radek Pazdera Nesouhlasím s kotelnou., částka se mi zdá velká.
Ing. Miroslav Hampl Je potřeba PD na kotelnu. Dejme ji do rezervy a udělejme PD.
Radka Zetková Opravu ČOV ?To jevelká částka
Mgr. Jiří Slepica Oprava ČOV bude předmětem dohody. Teď je tam 1,5 mil Kč. jestli to bude

potřeba udělat, tak to navýšíme rozpočtovým opatřením.  
Mgr. Jiří Slepica Poslední  dohoda  je,  že  dáme  do  rezervy  FVO,  kotelnu  a  přidáme  PD

na kotelnu 300 000 Kč.
Ing. Jiří Petřek Až v lednu budete vědět přesné hodnoty. Příjmové části 48 mil. Kč. Včera

kalkulačka ukazovala 52 mil. Kč. Příjmy mohou být vyšší.
zastupitelé Proběhla diskuze o daňových příjmech.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje rozpočet na rok 2024 v předloženém upraveném znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/8Z/2023 bylo schváleno.

Rozpočtové opatření před koncem roku 2023 - k provádění rozpočtových opatření radou obce ke konci roku
2023 je potřeba, jako každý rok, pověření zastupitelstva.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice pověřuje radu obce prováděním rozpočtových opatření před koncem roku
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2023, která jsou během roku schvalována zastupitelstvem obce s tím, že o všech provedených opatřeních
bude informovat ZO na příštím zasedání ZO.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/8Z/2023 bylo schváleno.

6. Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025-2026

Střednědobý  výhled  rozpočtu  se  stanovuje  na  2-5  let  následujících  po  roce,  na  který  se  sestavuje
rozpočet. V našem případě tedy na 2 roky a to na rok 2025 a 2026. Vychází ze skutečnosti roku 2022.

Diskuze:
Ing. Jiří Slepica splátky úvěru – poslední splátka úvěru na traktor Kubota bude v roce 2025.
Ing. Radek Pazdera Jak se bude financovat dostavba školy? Z vlastních prostředků?
Mgr. Jiří Slepica Ne z úvěru. Nemůžu ho dát do rozpočtu ani výhledu, protože to není zatím

smluvně.
Mgr. Ing. Miroslava Müllerová opustila jednací místnost na cca 5 minut v 19:00.
Mgr. Jiří Slepica Můžeme  hlasovat.  Zastupitelstvo  obce  Bohuňovice  schvaluje

střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025 a 2026. U hlasování nebyla p.
Müllerová. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025 a 2026.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/8Z/2023 bylo schváleno.

7. Kontrola usnesení a závěr

Předseda návrhové komise přečetl přijatá usnesení zastupitelstva obce.

Diskuze:
Mgr. Jiří Slepica Všem děkuji  za  účast  a  přeji  všem krásné  Vánoce  a  všechno  nejlepší

do nového roku.
Zasedání č. 8 zastupitelstva obce Bohuňovice skončilo v 19:10.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Mgr. Miroslava Müllerová   ............................................................
 

Oldřich Weidinger   ............................................................
 
Starosta: Mgr. Jiří Slepica   ............................................................
 
Místostarosta: RNDr. Josef Fryčák   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 15. 12. 2023


